
Acta Comuna 14 de gener 2025 

Assisteixen: Muntsa, Mirta, Àngels, Montse B., Montse C., Vicki, Bea, Rebecca, 

Gisela (una part), Teresa, Mireia B., Loredana,  Amada, les dones del nou grup Verba, 

Karin,  

Ordre del Dia:  

1. Benvinguda 

2. Convocatòria subvencions de l’Ajuntament de Barcelona 

3. Informació i decisions de la comissió de manteniment 

4. Proposta de la comissió de comunicació 

5. Informació d’altres comissions i projectes 

6. Noves informacions sobre el darrer debat de les XXSS 

7. Altres temes e informacions 

No es va seguir l’ordre del dia, per les circumstàncies que hi havia les del grup 

nou, que la Gisela  havia de venir a presentar la proposta de comunicació i hi havia 

un altre acte a la mateixa hora, etc. 

Es va dir: 

1. Benvinguda del nou grup VERBA, de dones asiàtiques. Es van constituir al 

voltant del 8M de l’any passat. Han organitzat algunes accions al carrer i han 

elaborat un mapa de Barcelona amb localitzacions d’agressions viscudes, de 

llocs que freqüenten, etc. Se’ls explica com funciona CLD, com reservar una 

sala per a trobar-se, la Comuna, etc. 

2. Proposta comissió comunicació: Es proposa crear un butlletí per a les 

sòcies de Ca la Dona, perquè les sòcies puguin participar de manera més 

activa a CLD. Es faria un cop al mes i Comunicació s’encarregaria de recollir 

les informacions de les comissions, projectes i grups de la casa. S’ha de 

concretar si serà la Repartidora qui passarà la informació a Comunicació. 

Es continuarà posant les actes de la Comuna i de les Comissions al Next 

Cloud. Les assistents recullen de manera positiva la proposta, si es assumible, 

doncs seria una manera de compartir amb les sòcies que no poden venir. S’ha 

de decidir i tenir en compte quina informació quines informacions es volen 

publicar per no duplicar l’agenda setmanal. S’acorda fer una prova durant un 

temps a veure què tal va. 

3. Subvenció Ajuntament de Barcelona:S’anuncia que Coeducació no es 

presenta a la subvenció, seguiran les seves activitats, però no com a projecte. 

Faran una pàgina web nova i aprofitaran per a presentar a la web. La 

convocatòria de l’ajuntament és del 9-29 de gener. Les subvencions que es 

presentin a l’Ajuntament seran coherents amb les que s’enviaran a la 

Generalitat. 

4.  A l’Any 2026 la Xarxa Feminista organitzarà les Jornades Feministes’26 que 

celebraran els 50 anys de les Primeres Jornades Feministes de l’any 1976. 

Tota la casa s’implicarà en el procés de preparació i durant els dies de 

realització com en les anteriors edicions. 

5. Informació altres comissions i projectes: 

Centre Documentació organitzarà unes sessions de projecció de material 

audiovisual, i ha fet un calendari que es pot aconseguir per 10€.  

Klimàtiques: s’ha incorporat una dona experta en el tema del clima i que ha 

assenyalat una vegada més la necessitat d’incloure la perspectiva de gènere. 



Ens proposen signar una carta que reivindica la salut com a tema, i també la 

iniciativa Zero Port.  

Dones per la Salut aquest any s’ha posat en contacte amb el grup Metzineres, 

i vindran el 23 de gener a les 18 h, està a l’Agenda. 

6. Informació i decisions de la comissió de manteniment: S’explica els 

problemes de la casa. S’ha decidit contractar una empresa de manteniment 

que es diu Nou Futur. S’encarregarà també de fer d’interlocutor amb 

l’ajuntament. S’ha de fer una reunió per repassar punt per punt el conveni 

signat i veure de què s’encarrega l’ajuntament i de què ens hem d’encarregar 

nosaltres. L’hort del terrat ha provocat unes humitats que s’han de sanejar. 

Només hi ha un desaigua i falta pendent. Les Horteres volien posar una 

coberta verda, i miraven quines plantes posar, però al final no s’ha fet. La terra 

asfàltica s’ha de canviar doncs a provocat la filtració al lavabo adaptat de la 

planta tercera que s’ha d’arreglar. S’acorda tirar endavant el contracta amb 

l’empresa de manteniment Nou Futur, i es farà una reunió política amb 

l’ajuntament. 

 

De cara al nou contracte de manteniment de la casa cal fer una neteja de tots 

els materials inflamables. El 25 de gener es trauran tots els objectes que 

suposin un risc de foc i/o no estiguin correctament guardats pel que fa a les 

normatives municipals. 

 

S’han comprat cadires noves, que es col·locaran i s’aprofitarà per fer una 

distribució més pràctica i funcional de les existents. 


